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Hei, jeg ville sende deg litt bakgrunnsinformasjon om saken med vollen på Risøya. 

Dette har samtlige politikere vært oppmerksom på siden 2018. De ble da orientert om de 
mange tilfellene da særlig Mangelrød så en annen vei når akkurat disse figurene gjorde 
noe ulovlig. 

Hele Stavern har visst at dette aldri skulle bli noen marina. De ble orientert om at det 
ikke var mulig å drive restaurant der uten ny reguleringsplan, men ga blaffen i dette og 
bygde en fullt ferdig restaurant i 2020, etter tre varsler om at det ikke ville bli tillatt. Marie 
Offenberg, som har jobbet for Arne Nerhus tidligere, sørget for dispensasjon etter at 
administrasjonen hadde avslått ny søknad, "fordi det var blitt så fint". 

Vedlegger min anmodning om gransking av Krogshavn Holding ble sendt Larvik 
Kommune i 2018. Selv om enkelte saker kan virke trivielle så var hensikten å 
dokumentere et mønster. 

Kontrollutvalget så ingen grunn til å følge opp noen av sakene men tok informasjonen til 
etterretning. Kontrollutvalget var ledet av Gjert Gjertsen, mentor for Marie Offenberg 
som da satt i Planutvalget. 

Dette betyr selvsagt ikke at det ikke var hold i sakene. Krogshavn Holding har vært 
gjenstand for klager og anmeldelser siden de etablerte seg i Stavern i 2014. 

Jeg sender dette fordi det viser hvordan det selskapet opererer. 

Jeg beklager sterkt at du skal slutte men håper dere holder i denne tråden til vollen er 
borte. 

MVH Lars A Solberg 
Engasjert innbygger i Stavern og utsatt for Steen/Nerhus sin vrede i 10 år. 


